
Rada Miejska w Kłodawie 
Sesja 

Protokół nr VIII/2024

VIII sesja Rady Miejskiej w Kłodawie odbyła się w dniu 24 paź�dźiernika 2024r. w sali posiedźen�  
Urźędu Miasta i Gminy w Kłodawie. Obrady roźpocźęto o godź. 10.30, a źakon� cźono o godź. 13.10.
Prźewodnicźący Rady poinformował, iź-  sesja jest nagrywana i teletransmitowana. Administratorem 
danych jest Gmina Kłodawa, a klauźula informacyjna źnajduje się na stronie Biuletynu Informacji 
Publicźnej. Listy obecnos�ci: radnych i źaprosźonych gos�ci stanowią źałącźniki nr 1 i 2 do protokołu. 
W posiedźeniu wźięło udźiał 14 radnych, nieobecny radny Tomasź Kujawka.

Obecni:

1. Iwona Betlej
2. Marźanna Chuchro
3. Edyta Gło� wcźyn� ska
4. Włodźimierź Jankowski
5. Paweł Jaron� ski
6. Kamil Kowalcźyk
7. Janusź Kowalewski
8. Krźysźtof Krusin� ski
9. Tomasź Kujawka
10. Monika Mac�cźak
11. Krystian Sobierajski
12. Rysźard Sźubert
13. Mateusź Wawrźyniak
14. Paweł Witkowski

P u n k t 1

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności

Otwarcia sesji dokonał Prźewodnicźący Rady Krźysźtof Krusin� ski na podstawie listy obecnos�ci 
stwierdźił quorum do podejmowania decyźji i wniosko� w.

   P u n k t 2
Ustalenie porządku obrad sesji

Prźewodnicźący  Rady  poinformował,  iź-  porźądek  obrad  sesji  źawarty  źostał  w  źawiadomieniu
o źwołaniu sesji, kto� ry otrźymali wsźyscy radni.

Prźewodnicźący Rady źaproponował wprowadźic� do porźądku obrad dodatkowe punkty:

„Informacja  Burmistrźa  Kłodawy  w  sprawie  podatku  rolnego  na  2025  rok”  –  punkt  ten 
źaproponował roźpatrźec� jako 18 porźądku obrad.

„  Informacja  Burmistrźa  Kłodawy  w  sprawie  podatku  les�nego  na  205  rok”  –  punkt  ten 
źaproponował roźpatrźec� jako 19 porźądku obrad.

Prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem – „Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych ma pytania 
wźględnie uwagi do prźedstawionego porźądku obrad.

Z uwagi na brak uwag do porźądku obrad, prźewodnicźący Rady poddał pod głosowanie porźądek 
obrad.



1. Otwarcie sesji i stwierdźenie prawomocnos�ci.

2. Ustalenie porźądku obrad sesji.

3. Prźyjęcie protokołu obrad VI sesji.

4. Sprawoźdanie ź dźiałalnos�ci międźysesyjnej Burmistrźa.

5. Informacja o stanie realiźacji źadan�  os�wiatowych Gminy Kłodawa w roku sźkolnym 2023/2024.

6. Podjęcie uchwały w sprawie źmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Os�wiaty, Kultury, 
Sportu i Spraw Socjalnych, ustalenia prźedmiotu jej dźiałania oraź składu osobowego.

7.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  źmiany  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  Miesźkaniowej, 
ustalenia prźedmiotu jej dźiałania oraź składu osobowego.

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyraź-enia źgody na sprźedaź-  nieruchomos�ci.

9. Podjęcie uchwały w sprawie okres�lenia wysokos�ci stawek podatku od nieruchomos�ci.

10. Podjęcie uchwały źmieniającej uchwałę Nr VI/48/2019 Rady Miejskiej w Kłodawie ź dnia 28 
lutego  2019r.  w  sprawie  źarźądźenia  poboru  podatku  rolnego,  podatku  les�nego  i  podatku  od 
nieruchomos�ci w drodźe inkasa, okres�lenia inkasento� w, wysokos�ci wynagrodźenia oraź ustalenia 
terminu płatnos�ci dla inkasento� w.

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji prźedmiotowych dla Zarźądu Budynko� w
i Usług Komunalnych w Kłodawie.

12.  Podjęcie uchwały w sprawie udźielenia w 2025r.  pomocy finansowej Powiatowi Kolskiemu
ź budź-etu Gminy Kłodawa.

13.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  trybu  udźielania  i  roźlicźania  dotacji  dla  sźko� ł  i  prźedsźkoli 
niepublicźnych oraź publicźnych prowadźonych prźeź inny niź-  jednostka samorźądu terytorialnego 
organ  oraź  trybu  prźeprowadźania  kontroli  prawidłowos�ci  pobrania  
 wykorźystania dotacji.

14. Podjęcie uchwały w sprawie źmiany uchwały w sprawie uchwały budź-etowej na 2024r.

15.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  źmiany uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognoźy 
Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2024-2043.

16.  Prźyjęcie  uchwały  w  sprawie  źmiany  uchwały  nr  XXVIII/197/2020  Rady  Miejskiej  
 Kłodawie ź dnia 17 wrźes�nia 2020r. w sprawie wyboru metody i okres�lenia wysokos�ci stawek źa 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.

17.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  źaopiniowania  cennika  na  2025  rok  źa  odźysk  
i uniesźkodliwianie odpado� w ź grupy 20 ... odpady komunalne łącźnie ź frakcjami gromadźonymi 
selektywnie.

18. Informacja Burmistrźa Kłodawy w sprawie podatku rolnego na 2025 rok. (dod. pkt.)

19. Informacja Burmistrźa Kłodawy w sprawie podatku les�nego na 2025 rok. ( dod. pkt.)

20.  Protoko� ł  nr  3/2024  ź  19.09.2024r.  Komisji  Rewiźyjnej  ź  kontroli  prźeprowadźonej
w Urźędźie Miasta i Gminy w Kłodawie nt." Kontrola wydatko� w źwiąźanych ź udźieleniem dotacji ź 
budź-etu Gminy Kłodawa dla Klubu Sportowego "Go� rnik" Kłodawa w 2023 roku.

21. Interpelacje i wnioski radnych.



22. Wolne wnioski.

23. Zamknięcie obrad sesji.

Głosowano w sprawie:
Ustalenie porźądku obrad sesji. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Iwona Betlej, Marźanna Chuchro, Edyta Gło� wcźyn� ska, Włodźimierź Jankowski, Paweł Jaron� ski, 
Kamil Kowalcźyk, Janusź Kowalewski, Krźysźtof Krusin� ski, Monika Mac�cźak, Sebastian Michalak, 
Krystian Sobierajski, Rysźard Sźubert, Mateusź Wawrźyniak, Paweł Witkowski
NIEOBECNI (1)
Tomasź Kujawka

 P u n k t 3
Przyjęcie protokołu obrad VI sesji

Prźewodnicźący  Rady  poinformował,  iź-  protoko� ł  obrad  VI  sesji  otrźymali  radni  wraź
ź źawiadomieniem o sesji.

Prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem -” Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych ma pytania 
wźględnie uwagi do prźedłoź-onego protokołu” 

Z uwagi na brak uwag do protokołu, prźewodnicźący Rady poddał pod głosowanie protoko� ł.

Głosowano w sprawie:

Prźyjęcie protokołu obrad VI sesji. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Iwona Betlej, Marźanna Chuchro, Edyta Gło� wcźyn� ska, Włodźimierź Jankowski, Paweł Jaron� ski, 

Kamil Kowalcźyk, Janusź Kowalewski, Krźysźtof Krusin� ski, Monika Mac�cźak, Sebastian Michalak, 

Krystian Sobierajski, Rysźard Sźubert, Mateusź Wawrźyniak, Paweł Witkowski

NIEOBECNI (1)

Tomasź Kujawka

 P u n k t 4

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza

Prźewodnicźący Rady poinformował,  iź-  sprawoźdanie  ź  dźiałalnos�ci  międźysesyjnej  Burmistrźa 
otrźymali radni wraź ź źawiadomieniem o sesji.

O  prźedstawienie  sprawoźdania  prźewodnicźący  Rady  źwro� cił  się  do  Burmistrźa  pana  Piotra 
Michalaka.  Następnie  prźewodnicźący  Rady  źwro� cił  się  do  radnych  ź  pytaniem  -  „  Cźy  ktos�
ź pan� stwa radnych ma pytania wźględnie uwagi do prźedstawionego sprawoźdania?”

Z uwagi  na brak uwag i  pytan�  do sprawoźdania,  prźewodnicźący Rady prźesźedł  do kolejnego 
punktu porźądku obrad.



Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

 P u n k t 5

Informacja  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  Gminy  Kłodawa  w  roku  szkolnym 
2023/2024

Prźewodnicźący Rady poinformował, iź-  informację o stanie realiźacji źadan�  os�wiatowych Gminy 
Kłodawa w roku sźkolnym 2023/2024 otrźymali radni wraź ź źawiadomieniem o sesji.

Prźewodnicźący  Rady  źwro� cił  się  do  Burmistrźa  Piotra  Michalaka  o  prźedstawienie  informacji
o stanie realiźacji źadan�  os�wiatowych Gminy Kłodawa w roku sźkolnym 2023/2024.

Prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem – „Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych ma pytania 
wźględnie uwagi do prźedstawionej informacji?”

Z  uwagi  na  brak  dyskusji,  Prźewodnicźący  Rady  prźesźedł  do  kolejnego  punktu  porźądku 
posiedźenia.

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

 P u n k t 6

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  Oświaty, 
Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych,  ustalenia  przedmiotu  jej  działania  oraz  składu 
osobowego

Prźewodnicźący Rady poinformował, iź-  projekt uchwały w sprawie  źmiany uchwały w sprawie 
powołania Komisji Os�wiaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych, ustalenia prźedmiotu jej dźiałania 
oraź składu osobowego otrźymali radni wraź ź źawiadomieniem o sesji.

O prźedstawienie projektu uchwały, Prźewodnicźący Rady źwro� cił się do Burmistrźa pana Piotra 
Michalaka. 

Następnie prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem -” Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych 
ma pytania wźględnie uwagi do prźedłoź-onego projektu uchwały?”

Z wagi na brak uwag i pytan�  do projektu uchwały, prźewodnicźący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie źmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Os�wiaty, Kultury, 
Sportu i Spraw Socjalnych, ustalenia prźedmiotu jej dźiałania oraź składu osobowego. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Iwona Betlej, Marźanna Chuchro, Edyta Gło� wcźyn� ska, Włodźimierź Jankowski, Paweł Jaron� ski, 
Kamil Kowalcźyk, Janusź Kowalewski, Krźysźtof Krusin� ski, Monika Mac�cźak, Sebastian Michalak, 
Krystian Sobierajski, Rysźard Sźubert, Mateusź Wawrźyniak, Paweł Witkowski
NIEOBECNI (1)
Tomasź Kujawka
Uchwała Nr VIII/38/2024 stanowi załącznik nr 5 do protokołu.



 P u n k t 7
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Mieszkaniowej, 
ustalenia przedmiotu jej działania oraz składu osobowego

Prźewodnicźący Rady poinformował,  iź-  projekt uchwały w sprawie źmiany uchwały w sprawie 
powołania  Komisji  Miesźkaniowej,  ustalenia  prźedmiotu  jej  dźiałania  oraź  składu  osobowego 
otrźymali radni wraź ź źawiadomieniem o sesji.

O prźedstawienie projektu uchwały, Prźewodnicźący Rady źwro� cił się do Burmistrźa pana Piotra 
Michalaka. 

Następnie prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem -” Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych 
ma pytania wźględnie uwagi do prźedłoź-onego projektu uchwały?”

Z wagi na brak uwag i pytan�  do projektu uchwały, prźewodnicźący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie źmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Miesźkaniowej, 

ustalenia prźedmiotu jej dźiałania oraź składu osobowego. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Iwona Betlej, Marźanna Chuchro, Edyta Gło� wcźyn� ska, Włodźimierź Jankowski, Paweł Jaron� ski, 

Kamil Kowalcźyk, Janusź Kowalewski, Krźysźtof Krusin� ski, Monika Mac�cźak, Sebastian Michalak, 

Krystian Sobierajski, Rysźard Sźubert, Mateusź Wawrźyniak, Paweł Witkowski

NIEOBECNI (1)

Tomasź Kujawka

Uchwała Nr VIII/39/2024 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

        P u n k t 8

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości

Prźewodnicźący Rady poinformował, iź-  projekt uchwały w sprawie wyraź-enia źgody na sprźedaź-  
nieruchomos�ci otrźymali radni wraź ź źawiadomieniem o sesji.

O prźedstawienie projektu uchwały, Prźewodnicźący Rady źwro� cił się do Burmistrźa pana Piotra 
Michalaka. 

Następnie prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem -” Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych 
ma pytania wźględnie uwagi do prźedłoź-onego projektu uchwały?”

Z wagi na brak uwag i pytan�  do projektu uchwały, prźewodnicźący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 



Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie wyraź-enia źgody na sprźedaź-  nieruchomos�ci. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Iwona Betlej, Marźanna Chuchro, Edyta Gło� wcźyn� ska, Włodźimierź Jankowski, Paweł Jaron� ski, 
Kamil Kowalcźyk, Janusź Kowalewski, Krźysźtof Krusin� ski, Monika Mac�cźak, Sebastian Michalak, 
Krystian Sobierajski, Rysźard Sźubert, Mateusź Wawrźyniak, Paweł Witkowski
NIEOBECNI (1)
Tomasź Kujawka
Uchwała Nr VIII/40/2024 stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

       P u n k t 9

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości

Prźewodnicźący Rady poinformował, iź-  projekt uchwały w sprawie okres�lenia wysokos�ci stawek 
podatku od nieruchomos�ci otrźymali radni wraź ź źawiadomieniem o sesji.

O prźedstawienie projektu uchwały, Prźewodnicźący Rady źwro� cił się do Burmistrźa pana Piotra 
Michalaka. 

Następnie prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem -” Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych 
ma pytania wźględnie uwagi do prźedłoź-onego projektu uchwały?”

Z wagi na brak uwag i pytan�  do projektu uchwały, prźewodnicźący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie okres� lenia wysokos�ci stawek podatku od nieruchomos�ci. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Iwona Betlej, Marźanna Chuchro, Edyta Gło� wcźyn� ska, Włodźimierź Jankowski, Paweł Jaron� ski, 
Kamil Kowalcźyk, Janusź Kowalewski, Krźysźtof Krusin� ski, Monika Mac�cźak, Sebastian Michalak, 
Krystian Sobierajski, Rysźard Sźubert, Mateusź Wawrźyniak, Paweł Witkowski
NIEOBECNI (1)
Tomasź Kujawka
Uchwała Nr VIII/41/2024 stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

        P u n k t 10
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr VI/48/2019 Rady Miejskiej w Kłodawie z dnia 28 
lutego 2019r. w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od 
nieruchomości w drodze inkasa, określenia inkasentów, wysokości wynagrodzenia oraz 
ustalenia terminu płatności dla inkasentów

Prźewodnicźący Rady poinformował, iź-  projekt uchwały źmieniającej uchwałę Nr VI/48/2019 Rady 
Miejskiej w Kłodawie ź dnia 28 lutego 2019r. w sprawie źarźądźenia poboru podatku rolnego, 



podatku les�nego i podatku od nieruchomos�ci w drodźe inkasa, okres�lenia inkasento� w, wysokos�ci 
wynagrodźenia  oraź  ustalenia  terminu  płatnos�ci  dla  inkasento� w  otrźymali  radni  wraź
ź źawiadomieniem o sesji. 

O prźedstawienie projektu uchwały, Prźewodnicźący Rady źwro� cił się do Burmistrźa pana Piotra 
Michalaka. 

Następnie prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem -” Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych 
ma pytania wźględnie uwagi do prźedłoź-onego projektu uchwały?”

Z wagi na brak uwag i pytan�  do projektu uchwały, prźewodnicźący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały źmieniającej uchwałę Nr VI/48/2019 Rady Miejskiej w Kłodawie ź dnia 28 lutego 
2019r. w sprawie źarźądźenia poboru podatku rolnego, podatku les�nego i podatku od nieruchomo-
s�ci w drodźe inkasa, okres�lenia inkasento� w, wysokos�ci wynagrodźenia oraź ustalenia terminu płat- 
nos�ci dla inkasento� w.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (11)
Iwona Betlej, Marźanna Chuchro, Edyta Gło� wcźyn� ska, Kamil Kowalcźyk, Krźysźtof Krusin� ski, 
Monika Mac�cźak, Sebastian Michalak, Krystian Sobierajski, Rysźard Sźubert, Mateusź Wawrźyniak, 
Paweł Witkowski
BRAK GŁOSU (3)
Włodźimierź Jankowski, Paweł Jaron� ski, Janusź Kowalewski
NIEOBECNI (1)
Tomasź Kujawka
Uchwała Nr VIII/42/2024 stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

   P u n k t 11

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  stawek  dotacji  przedmiotowych  dla  Zarządu 
Budynków i Usług Komunalnych w Kłodawie

Prźewodnicźący  Rady  poinformował,  iź-  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  stawek  dotacji 
prźedmiotowych dla Zarźądu Budynko� w i Usług Komunalnych w Kłodawie otrźymali radni wraź
ź źawiadomieniem o sesji.

O prźedstawienie projektu uchwały, Prźewodnicźący Rady źwro� cił się do Burmistrźa pana Piotra 
Michalaka. 

Następnie prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem -” Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych 
ma pytania wźględnie uwagi do prźedłoź-onego projektu uchwały?”

Z wagi na brak uwag i pytan�  do projektu uchwały, prźewodnicźący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  stawek  dotacji  prźedmiotowych  dla  Zarźądu  Budynko� w



i Usług Komunalnych w Kłodawie

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Iwona Betlej, Marźanna Chuchro, Edyta Gło� wcźyn� ska, Włodźimierź Jankowski, Paweł Jaron� ski, 
Kamil Kowalcźyk, Janusź Kowalewski, Krźysźtof Krusin� ski, Monika Mac�cźak, Sebastian Michalak, 
Krystian Sobierajski, Rysźard Sźubert, Mateusź Wawrźyniak, Paweł Witkowski
NIEOBECNI (1)
Tomasź Kujawka
Uchwała Nr VIII/43/2024 stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

  P u n k t 12
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2025r. pomocy finansowej Powiatowi Kolskiemu 
z budżetu Gminy Kłodawa

Prźewodnicźący Rady poinformował, iź-  projekt uchwały w sprawie udźielenia w 2025r. pomocy 
finansowej  Powiatowi  Kolskiemu  ź  budź-etu  Gminy  Kłodawa  otrźymali  radni  wraź
ź źawiadomieniem o sesji.

O prźedstawienie projektu uchwały, Prźewodnicźący Rady źwro� cił się do Burmistrźa pana Piotra 
Michalaka. 

Następnie prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem -” Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych 
ma pytania wźględnie uwagi do prźedłoź-onego projektu uchwały?”

Z wagi na brak uwag i pytan�  do projektu uchwały, prźewodnicźący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie udźielenia w 2025r. pomocy finansowej Powiatowi Kolskiemu ź 
budź-etu Gminy Kłodawa.. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Iwona Betlej, Marźanna Chuchro, Edyta Gło� wcźyn� ska, Włodźimierź Jankowski, Paweł Jaron� ski, 
Kamil Kowalcźyk, Janusź Kowalewski, Krźysźtof Krusin� ski, Monika Mac�cźak, Sebastian Michalak, 
Krystian Sobierajski, Rysźard Sźubert, Mateusź Wawrźyniak, Paweł Witkowski
NIEOBECNI (1)
Tomasź Kujawka
Uchwała Nr VIII/44/2024 stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

 P u n k t 13

Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i  rozliczania dotacji  dla szkół i  przedszkoli 
niepublicznych  oraz  publicznych  prowadzonych  przez  inny  niż  jednostka  samorządu 
terytorialnego  organ  oraz  trybu  przeprowadzania  kontroli  prawidłowości  pobrania
i wykorzystania dotacji



Prźewodnicźący Rady poinformował, iź-  projekt uchwały w sprawie trybu udźielania i roźlicźania 
dotacji  dla  sźko� ł  i  prźedsźkoli  niepublicźnych  oraź  publicźnych  prowadźonych  prźeź  inny  niź-  
jednostka samorźądu terytorialnego organ oraź  trybu prźeprowadźania  kontroli  prawidłowos�ci 
pobrania i wykorźystania dotacji

O prźedstawienie projektu uchwały, Prźewodnicźący Rady źwro� cił się do Burmistrźa pana Piotra 
Michalaka. 

Następnie prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem -” Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych 
ma pytania wźględnie uwagi do prźedłoź-onego projektu uchwały?”

Z wagi na brak uwag i pytan�  do projektu uchwały, prźewodnicźący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  trybu  udźielania  i  roźlicźania  dotacji  dla  sźko� ł  i  prźedsźkoli 
niepublicźnych oraź publicźnych prowadźonych prźeź inny niź-  jednostka samorźądu terytorialnego 
organ oraź trybu prźeprowadźania kontroli prawidłowos�ci pobrania i wykorźystania dotacji.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Iwona Betlej, Marźanna Chuchro, Edyta Gło� wcźyn� ska, Włodźimierź Jankowski, Paweł Jaron� ski, 
Kamil Kowalcźyk, Janusź Kowalewski, Krźysźtof Krusin� ski, Monika Mac�cźak, Sebastian Michalak, 
Krystian Sobierajski, Rysźard Sźubert, Mateusź Wawrźyniak, Paweł Witkowski
NIEOBECNI (1)
Tomasź Kujawka
Uchwała Nr VIII/45/2024 stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

 P u n k t 14
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2024r.

Prźewodnicźący Rady poinformował,  iź-  projekt uchwały w sprawie źmiany uchwały w sprawie 
uchwały budź-etowej na 2024 r. otrźymali radni wraź ź źawiadomieniem o sesji.

O prźedstawienie projektu uchwały w imieniu Burmistrźa, Prźewodnicźący Rady źwro� cił  się do 
Skarbnika pana Grźegorźa Dźięgielewskiego.

Następnie prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem -” Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych 
ma pytania wźględnie uwagi do prźedłoź-onego projektu uchwały?”

Z wagi na brak uwag i pytan�  do informacji, prźewodnicźący Rady poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie źmiany uchwały w sprawie uchwały budź-etowej na 2024r.. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Iwona Betlej, Marźanna Chuchro, Edyta Gło� wcźyn� ska, Włodźimierź Jankowski, Paweł Jaron� ski, 



Kamil Kowalcźyk, Janusź Kowalewski, Krźysźtof Krusin� ski, Monika Mac�cźak, Sebastian Michalak, 
Krystian Sobierajski, Rysźard Sźubert, Mateusź Wawrźyniak, Paweł Witkowski
NIEOBECNI (1)
Tomasź Kujawka
Uchwała Nr VIII/46/2024 stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

P u n k t 15
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2024-2043

Prźewodnicźący Rady poinformował,  iź-  projekt uchwały w sprawie źmiany uchwały w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognoźy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2024-2043 otrźymali radni 
wraź ź źawiadomieniem o sesji.

O prźedstawienie projektu uchwały w imieniu Burmistrźa, Prźewodnicźący Rady źwro� cił  się do 
Skarbnika pana Grźegorźa Dźięgielewskiego.

Następnie prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem -” Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych 
ma pytania wźględnie uwagi do prźedłoź-onego projektu uchwały?”

Z wagi na brak uwag i pytan�  do informacji, prźewodnicźący Rady poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie źmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognoźy 
Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2024-2043. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Iwona Betlej, Marźanna Chuchro, Edyta Gło� wcźyn� ska, Włodźimierź Jankowski, Paweł Jaron� ski, 
Kamil Kowalcźyk, Janusź Kowalewski, Krźysźtof Krusin� ski, Monika Mac�cźak, Sebastian Michalak, 
Krystian Sobierajski, Rysźard Sźubert, Mateusź Wawrźyniak, Paweł Witkowski
NIEOBECNI (1)
Tomasź Kujawka
Uchwała Nr VIII/47/2024 stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

P u n k t 16

Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XXVIII/197/2020  Rady  Miejskiej
w Kłodawie z dnia 17 września 2020r. w sprawie wyboru metody i określenia wysokości 
stawek za gospodarowanie odpadami komunalnymi

Prźewodnicźący  Rady  poinformował,  iź-  projekt  uchwały  w  sprawie  źmiany  uchwały  nr 
XXVIII/197/2020 Rady Miejskiej w Kłodawie ź dnia 17 wrźes�nia 2020r. w sprawie wyboru metody 
i okres�lenia wysokos�ci stawek źa gospodarowanie odpadami komunalnymi otrźymali radni wraź
ź źawiadomieniem o sesji.

O prźedstawienie projektu uchwały w imieniu Burmistrźa, Prźewodnicźący Rady źwro� cił  się do 
Skarbnika pana Grźegorźa Dźięgielewskiego.

Następnie prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem -” Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych 
ma pytania wźględnie uwagi do prźedłoź-onego projektu uchwały?”



Z wagi na brak uwag i pytan�  do informacji, prźewodnicźący Rady poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.

Głosowano w sprawie:

Prźyjęcie  uchwały w sprawie źmiany uchwały nr  XXVIII/197/2020 Rady Miejskiej  w Kłodawie
ź  dnia  17  wrźes�nia  2020r.  w  sprawie  wyboru  metody  i  okres�lenia  wysokos�ci  stawek  źa 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Iwona Betlej, Marźanna Chuchro, Edyta Gło� wcźyn� ska, Włodźimierź Jankowski, Paweł Jaron� ski, 
Kamil Kowalcźyk, Janusź Kowalewski, Krźysźtof Krusin� ski, Monika Mac�cźak, Sebastian Michalak, 
Krystian Sobierajski, Rysźard Sźubert, Mateusź Wawrźyniak, Paweł Witkowski
NIEOBECNI (1)
Tomasź Kujawka
Uchwała Nr VIII/48/2024 stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

P u n k t 17

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaopiniowania  cennika  na  2025  rok  za  odzysk
i  unieszkodliwianie  odpadów  z  grupy  20  ...  odpady  komunalne  łącznie  z  frakcjami 
gromadzonymi selektywnie

Prźewodnicźący Rady poinformował, iź-  projekt uchwały w sprawie źaopiniowania cennika na 2025 
rok źa odźysk i uniesźkodliwianie odpado� w ź grupy 20 ... odpady komunalne łącźnie ź frakcjami 
gromadźonymi selektywnie otrźymali radni wraź ź źawiadomieniem o sesji. 

O prźedstawienie projektu uchwały w imieniu Burmistrźa, Prźewodnicźący Rady źwro� cił  się do 
Skarbnika pana Grźegorźa Dźięgielewskiego.

Następnie prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem -” Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych 
ma pytania wźględnie uwagi do prźedłoź-onego projektu uchwały?”

Z wagi na brak uwag i pytan�  do informacji, prźewodnicźący Rady poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie źaopiniowania cennika na 2025 rok źa odźysk i  uniesźkodliwianie 
odpado� w ź grupy 20 ... odpady komunalne łącźnie ź frakcjami gromadźonymi selektywnie. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Iwona Betlej, Marźanna Chuchro, Edyta Gło� wcźyn� ska, Włodźimierź Jankowski, Paweł Jaron� ski, 
Kamil Kowalcźyk, Janusź Kowalewski, Krźysźtof Krusin� ski, Monika Mac�cźak, Sebastian Michalak, 
Krystian Sobierajski, Rysźard Sźubert, Mateusź Wawrźyniak, Paweł Witkowski
NIEOBECNI (1)
Tomasź Kujawka
Uchwała Nr VIII/49/2024 stanowi załącznik nr 16 do protokołu.



P u n k t 18

Protokół  nr  3/2024  z  19.09.2024r.  Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli  przeprowadzonej
w Urzędzie Miasta i Gminy w Kłodawie nt." Kontrola wydatków związanych z udzieleniem 
dotacji z budżetu Gminy Kłodawa dla Klubu Sportowego "Górnik" Kłodawa w 2023 roku

Prźewodnicźący Rady źwro� cił się do prźewodnicźącego Komisji Rewiźyjnej pana Rysźarda Sźuberta 
o  prźedstawienie  Protoko� ł  nr  3/2024  ź  19.09.2024r.  Komisji  Rewiźyjnej  ź  kontroli 
prźeprowadźonej  w  Urźędźie  Miasta  i  Gminy  w  Kłodawie  nt."  Kontrola  wydatko� w  źwiąźanych
ź udźieleniem dotacji ź budź-etu Gminy Kłodawa dla Klubu Sportowego "Go� rnik" Kłodawa w 2023 
roku.

Następnie prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem -” Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych 
ma pytania wźględnie uwagi do prźedłoź-onego protokołu?”

Z uwagi na brak dyskusji, prźewodnicźący Rady prźesźedł do kolejnego punktu porźądku obrad.

P u n k t 19
Interpelacje i wnioski radnych

P u n k t 20
Wolne wnioski

P u n k t 21
Zamknięcie obrad sesji

Prźewodnicźący Rady stwierdźi wycźerpanie porźądku obrad wypowiadając słowa: 

”Zamykam obrady VIII sesji Rady Miejskiej w Kłodawie”.

Prźewodnicźący Rady
  Krźysźtof Krusin� ski 

 

Prźygotowała: Agata Nowak

Prźygotowano prźy pomocy programu eSesja.pl 


